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Abstract (en)
The clamp (1) has two holding members (3, 4) which are pressed against one another in clamping regions (3a, 4a) to hold one or more weft threads
(2). A deflection element (7') is provided at the thread clamp to deflect the weft threads and to increase a holding force, where the deflection element
is controllable. The deflection element has a magnetic actuator (8) to actuate the deflection element separately from the holding members, where the
deflection element is formed as a lever arm. An independent claim is also included for a method for the operation of a thread clamp.

Abstract (de)
Es wird eine Fadenklemme (1) für einen Greiferkopf zum Festklemmen von Schussfäden (2') in einer Greiferwebmaschine vorgestellt. Die
Fadenklemme (1) umfasst ein erstes und ein zweites Halteglied (3, 4), die in einem Klemmbereich (3a, 4a) gegeneinander pressbar sind, um die
Schussfäden zu halten. Zudem sind an der Fadenklemme ein oder mehrere Umlenkelemente (7) vorgesehen, um die Schussfäden umzulenken und
die Haltekraft zu erhöhen, wobei mindestens ein Umlenkelement (7) steuerbar ist.
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